
Verzonden: dinsdag 1 oktober 2024 00:11 
Aan: Marko van Rooij  
Onderwerp: aan: Gemeente en Gemeenteraad / statiegeldbak gezien in Amstelveen Stadshart (01-
10-2024) 
 
aan: Gemeente en Gemeenteraad 
 
Bijlagen: foto's statiegeldbak 
  
Beste, 
  
Ik had afgelopen zondag 8 september 2024 in Amstelveen Stadshart deze bijgaande (zie 
foto's) statiegeldbak gezien. 
Ik vind het wel een handig ding. Ze zouden dit ding best wel in heel Nederland kunnen 
plaatsen.  
  
Het voordeel van deze statiegeldbak is dat statiegeldzoekers deze prullenbak niet 
hoeven open te breken. En er komt ook geen zwerfvuil op de grond. 
  
Deze statiegeldbak zou in winkelcentra, stations, etc. goed van pas komen. 
  
Ik ben zelf niet de ontwerper van deze statiegeldbak. Maar het zou de ontwerper wel eer 
aan doen als deze statiegeldbak in heel Nederland geplaatst zou worden. 
  
Graag ben ik benieuwd naar uw reactie. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Marko Van Rooij 
 
 


